Selfuse

After leaving the factory, the Bluetooth headset is fully tested after startup, so the battery is not fully charged It is recommended that you first fully charge the Bluetooth headset with a 5v-1a charger or an electric sb. After the first use of the Bluetooth headset, all the power is used up and then fully charged, so that the service life is longer Note: do not use fast charging to avoid damage to earphone battery



user's manual

Introduction to headset functions

Poweron:

When the machine is out of the warehouse, the white light is inside for 3 times, and then the white and green lights flashalternately to enter the pairing state, and the prompt to neindicates "the machine is started and paired successfully"

After charging and shutting down, the green light is on for a long time. press and hold the MF keyfor 5 seconds, and the green light flashes 3times, and the prompttone "shutdown"

After leaving the warehouse, the white light flashes three times, the white and green lights of the main and auxiliary ears flash alternately and the white and green lights of the main ear flash alternately and the auxiliary ears turn off the lights and enter the matching state. Pairing connection:

After leaving the warehouse, the mortarlight flashes3 times, the white and green lights of the main and auxiliary ears flashalternately. and the left and right ears enter the pairing. After pairing, the white and green lights of the main ear flash alternately, and the auxiliary ear light is off. Enter the pairing connection state with the mobile phone.

Turn on the Bluetooth of the mobile phone and click the Bluetooth pairing device name to pair. After the pairing is successful, the prompt will be prompted

Voice. "Bluetooth connected"

During playing, press MFB key for a short time topause the music Disconnect:

When connected, turn off the Bluetooth or Bluetooth headset of the mobile phone, and the prompt tone is "Bluetoothis disconnected" The white and green light on the main ear flashes, and the light on the auxiliary eargoes off.

Automatic loopback:

Letgo/stop:

When the machine is turned on within the connection range, the Bluetooth device will automatically connect with the paired bluetooth device, and the "Bluetooth is connected" will sound. Answerthe phone:

When calling, press MFB key to answer the call.

Hangup: In a call or charging, press the MFB key briefly to hang up the phone.

Call number:

When calling, the headset will automatically report the number: voice prompt, incoming call "1......

Reiect calls: When calling, press and hold the MFB key for about 2

Low power shutdown:

When the battery voltage is lower than the battery voltage, the headset will turn off automatically

Volume up and down:

Double click the left ear MFB key to reduce the volume, and double click the right MFB key to increase the volume.

Up and down:

Click the MFB key on the left ear to achieve the previous song. and triple click the MFR key of the right ear to realize the next song Headphone compartment charging:

Put the earphone into the bin for charging, and turn off the light

after the earphone is full of green light. Charging of charging bin

Plug in the 5V power supply to charge the bin, and the display

screen shows the nower

notes: When charging the headset or compartment, please use a charger

with no more than 51A output. Do not use fast charging to avoid damage to earphone battery. Before charging, please check whether the charger model is applicable. The headset will discharge automatically when it is in use. It is recommended to charge the headset once a month. Do not throw the headset into the fire or water.

Disconnect the phone from the headset: To disconnect the phone from the headset, turn off the headset in

any of the following ways: disconnect the headset from the phone using the Bluetooth menu; move the headset away from the phone 10 meters (about 30 feet)

Maintenance and maintenance:

Put all accessories out of the reach of children Rainwater and other liquids will erode the circuit of the headset. If the headset has been wet, please dry the headset thoroughly before use. Do not disassemble, modify or squeeze the headset without permission, otherwise it may cause the headset to malfunction or burn.

regulations of the people's Republic of China, the people's Republic of China on the protection of consumers' rights and interests and other relevant laws and regulations of the state, we protect the repair and replacement of the sellers and producers of consumer goods. For the relevant goods, earnestly fulfill the responsibility and obligation of repair, replacement and return 1. The warranty service is only limited to the nonhuman made

In accordance with the relevant provisions of the relevant laws and

- damage caused by the quality of the product under normal use. 2. Within 30 days from the date of purchase, if there is any performance failure, annual artificial damage), the product will be returned and
- 3. The product subject will provide warranty within one year from the date of purchase.
- 4. The company still needs to repair the product beyond the warranty date or beyond the warranty period. We charge for maintenance at

our discretion Note that when:

replaced free of charge

you tear up or lose the warranty card, you will lose the chance of warranty. Our company has the right of final explanation

Username	
Sales location	
Date of sale	
Name of seller	
Sales contact number	
Maintenance records	
★ This warranty card must be p	rovided when receiving service. Please keep it properly!

Product quality warranty card:

Product model

Commodityoriain

产品质量保修卡

首次使用:

蓝牙耳机出厂后经过开机全面检测, 故电量 是非满电状态,建议您先将蓝牙耳机用5V-1A 充电器或者电脑USB充满电,第一次使用将所 有电用完再充满电,这样使用寿命更长。 注:禁止使用快充,以免对耳机电池造成损伤,



用户手册

耳机功能介绍

开机: 出仓开机, 白灯闪3下, 然后自绿灯交 替闪进入配对状态提示音提示"开机 配对成功"

关机: 入仓充电关机,绿灯长亮,长按MFB 键5秒绿灯闪3下,提示音"关机"

配对: 出仓后自灯闪3下, 主副耳自绿灯交替 闪, 主耳白绿灯交替闪副耳来灭灯, 进入配对状态。

配对连接:(耳机与手机进入连接)出仓后 白灯闪3下, 主副耳白绿灯交替 闪, 左右耳进入配对, 配对完成

后, 主耳白绿灯交替闪, 副耳灯 灭, 进入与手机配对连接状态 打开手机蓝牙点击蓝牙配对设 备名进行配对配对成功后,提示

音,"蓝牙已连接"

播放/暂停:播放中,短按MFB键,音乐暂停。 断开连接: 连接状态下,关闭手机蓝牙或蓝

开"。主耳白绿灯闪,副耳灯灭 自动回连: 在连接范围内开机后,自动连接 已配对后蓝牙设备提示音,"蓝

牙耳机, 提示音: "蓝牙已断

牙已连接" 接听电话: 来电话时, 短按MFB键一下可接听

挂断电话: 在通话中或充电中,短按MFB键一 下可挂断电话。

来电报号: 来电话时, 耳机自动报号: 语音 提示, 来电"1......

拒接来电:来电话时,长按MFB键约2秒。

低电关机: 各种开机状态下当电池电压低于3V 后耳机自动关机。

加减音量: 双击左耳MFB键,实现减音量双击右 耳MFB键, 实现加音量。

三击左耳MFB键,实现上一曲,三击 右耳MFB键, 实现下一曲。

耳机仓充电: 耳机放入仓充电, 耳机绿灯长亮充 满后灭灯。

充电仓充电:插5V电源给仓充电,显示屏有 电量显示。

注:

给耳机或仓充电时, 请使用不超过5V 1A输出的 充电器。禁止使用快充,以免对耳机电池造成损 耳机在搁置时会自动放电, 建议每一一个月给耳 机充电一次: 请勿将耳机掷入火中或水中。

断开手机和耳机连接 要断开手机和耳机连接,请采用以下任何

方式关闭耳机: 使用手机的"蓝牙"功能表断 开耳机与手机的连接: 将耳机移至距离手机10米(约30尺)以外的位置。

■ 维护和保养

将所有配件放在小孩接触不到的地方: 雨水等液体都会侵蚀耳机的电路, 如果耳机 已经被弄湿, 请将耳机彻底晾干再使用 切勿私自拆卸、改装或挤压耳机否则可能导 致耳机发生故障或烧毁。

针对相关商品、认真履行修理、更换和退货的责任和义务。 1.保修服务只限于正常使用下的有效保修期内,由于产品本身质量 问题引起的非人为损坏的故障 2. 自购买日起30天内,如果有发生性能故障(非人为损坏),免费退换

我们公司严格遵循国家相关《三包条例》(即,根据《中华人民共和国 商品 质量法》、(中华人民共和国消费者权益保护法)以及《中华人

民共和国电信条例》等法律的有关规定而制定的, 旨在保护消费者

合法权益, 明确相关商品销售者、修理者和生产者的修理、更换、退

3.产品主体自该产品购买日起,一年内给予保修。

货责任和义务的相关规定)

4. 超过保修日期或不在保修期范围内仍需要本公司维修的, 我方将 酌情收取维修费。

注意:

当你将保修卡撕毁或丢失时, 你将失去保修机会, 我司拥有资料 的最终解释权。

产品型号 商品产地 用户姓名 销售地点 销售日期 销售商名称 销售商联系电话 维修记录

*在接受服务时必须提供此保修卡,请受善保管!

FCC Caution:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -Reorient or relocate the receiving antenna.
- -Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.